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Hva er din viktigste motivasjon for å stille til valg i Presteforeningen? 

Jeg stiller til valg fordi jeg først og fremst er veldig glad i prestetjenesten og det å 
være prest. Derfor ønsker jeg å bidra med å jobbe for prestetjenesten og dens 
grunnleggende rolle i kirke og samfunn. Jeg har i mange år som tillitsvalgt vært 
engasjert i å jobbe for prestetjenestens rammevilkår og betingelser, både når det 
gjelder presters faglighet og arbeidsmessige vilkår. Jeg er opptatt av at presters 
teologiske kompetanse og faglighet må ivaretas, anerkjennes og brukes til beste for 
liv og tjeneste, særlig i en tid hvor kirken arbeider med å finne sin plass inn mot 
fremtidens samfunn.  

 

Hvilke saker/temaer mener du Presteforeningen bør ha særlig fokus på i neste 
periode? 

Presteforeningen må fremme prestetjenesten inn i en ny tid.  
Prestetjenesten står i mange endringsprosesser som følger av endringer i kirke og 
samfunn.  Presteforeningens fremste oppgave er å bidra til å styrke og ivareta 
prestetjenesten i disse prosessene ved å: 

• Fremme Presteforeningens kompetanse som profesjonsforening i kirke og 

samfunn  

Presteforeningen er fagforeningen som kjenner prestetjenesten best som profesjon, 

representert ved alle våre medlemmers mangfold av prestetjeneste. Denne brede 

kunnskapen om prestetjenesten som profesjon er vår styrke. Vår profesjonskunnskap 

er viktig for å få gjennomslag for vår fagpolitikk lokalt, regionalt og nasjonalt. 

 

 



•  Videreføre kompetanse på tariff og avtaleverk, styrke profesjonsperspektivet   

Prestetjenesten har over år blitt mer regulert i tråd med resten av arbeidslivet. Dette 

har gitt både lønnsløft og mer ordnede rammer rundt tjenesten. Presteforeningens 

solide kompetanse på tariff, lønn og avtaleverk må videreføres sammen med å 

fremme fokuset på det profesjonsfaglige og det særegne i prestetjenesten.  

• Utvide vår profesjonsfaglighet 

Presteforeningens profesjonsfaglighet vil styrkes ved å videreutvikle vårt arbeid bl.a. 

innenfor likestilling og mangfoldstematikk, universell tilgjengelighet og oppfølging av 

Sannhets- og forsoningskommisjonens rapport overfor urfolk og nasjonale 

minoriteter. Dette er eksempler på arbeid som utvider mangfoldet organisasjonen vår 

representerer. Det er bredden vi totalt representerer ved våre medlemmer, som er 

Presteforeningens styrke. 

    

Samme generalforsamling som i mars 2024 velger nytt sentralstyre, avgjør 

også om Presteforeningen skal gå inn i en ny felles organisasjon med 

Diakonforbundet og KUFO. Hvordan ser du på en slik sammenslåing, og hva 

mener du vil bli de viktigste oppgavene for en eventuelt ny felles organisasjon? 

Spørsmålet om en ny felles organisasjon er både viktig og krevende for meg. Jeg har 

ikke endelig konkludert i spørsmålet om felles organisasjon. Jeg vet det er viktig for 

mange av våre medlemmer å ha en presteforening som har en dyp forståelse for hva 

prestetjeneste er, med både gledene og slitasjen som tjenesten innebærer. Hva er 

konsekvensene på lang sikt ved å danne en ny felles organisasjon, som ikke lenger 

vil være en ren profesjonsforening for prester som har fokus på å ivareta, forstå og 

fremme prestetjenesten?  

Men jeg mener også det er gode og viktige argumenter for ny felles organisasjon. Det 

er fordi alt av utviklingsarbeid og endringer i DNK, hvor vi har de fleste av våre 

medlemmer, går i retning av økt samarbeid og felles løsninger i DNK, uavhengig av 

om vi har en eller flere arbeidsgiverlinjer. Hvordan mandatet til prestetjenesten blir 

utformet på sikt i DNK, vil også påvirke prestetjenesten i samfunnsinstitusjoner og 

andre organisasjoner. Disse prosessene er det derfor viktig å være i best mulig 

posisjon i som fagforening. En felles organisasjon vil ha en styrket posisjon i dette, 

det mener jeg også gjelder i å ivareta Presteforeningens oppgave slik vi kjenner den i 

dag: Å ivareta og fremme prestetjenestens rolle og betydning.  

 
Hvilke erfaringer og personlige egenskaper har du som du selv vil fremheve 
som spesielt viktige hvis det blir du som skal lede foreningen etter 
generalforsamlingen 2024? 

Min erfaring fra mange års prestetjeneste er at nerven i å være prest handler om å 
være til stede nært der livet skjer, blant folk, for å være nær Kristus. De to tingene 
henger sammen. Denne profesjonserfaringen har jeg alltid vært bevisst på å ha med 
meg i rollen som tillitsvalgt, jeg opplever den som viktig. Ikke minst en bevissthet på 
at prestetjenesten ser forskjellig ut i forskjellige kontekster.   



Jeg har mye erfaring som tillitsvalgt i Presteforeningen på både lokalt, regionalt og 
nasjonalt nivå, og jeg kjenner organisasjonen vår godt. Særlig erfarer jeg at årene 
som stiftsstyreleder har gitt en viktig kompetanse i arbeidet på nasjonalt nivå i 
Presteforeningen. Jeg har opparbeidet mye kunnskap om avtaler og rammeverk 
rundt prestetjenesten. 

Jeg tror jeg har en viktig egenskap som lederkandidat for Presteforeningen i å ha syn 

for viktigheten av en praksisnær profesjonsforståelse når jeg stiller som kandidat til å 

være leder for Presteforeningen. 

 

Mer om Jon Arne Tandberg 

Nåværende stilling og tidligere relevant jobberfaring: 

• Sokneprest Hammerfest 2020 

• Vikarprest Porsanger 2017 

• Konst. Sokneprest Hammerfest 2012-2015 

• Kapellan Hammerfest 2007-2019 

• Koordinator beredskapspresttjeneste Finnmarkssykehuset, klinikk Hammerfest 

• Medlem av kriseteamet Hammerfest Kommune 

Relevant utdanning og etterutdanning: 

• Religion og livssyn i Sápmi, 2016  

• Kasualia og sjelesorg, 2014 

• Kursleder kurs gudstjenestereformen 2012 

• Cand. Theol. Teologisk fakultet 2006 

Tidligere og nåværende verv i PF: 

• Nestleder Presteforeningen: 2023 

• Medlem Sentralstyret Presteforeningen 2021-2023 

• Stiftsstyreleder Nord-Hålogaland: 2016-2023 

• Medlem Representantskapet Presteforeningen 2016-2023 

• Medlem stiftsstyret Nord-Hålogaland bispedømmet: 2014-2016 

• Boligombud stiftsstyret: 2014 – 2016 

• Leder Prostilagstyret Hammerfest prosti 

• Medlem Prostilagsstyret Hammerfest prosti 2008-2015 

• Medlem styret studentlaget ved Det teologiske fakultet 2006 

Andre relevante verv: 

• Verneombud i Hammerfest og Alta prosti 


